



DL Securities (HK) LIMITED

德林證券(香港)有限公司 (CE No. 中央編號: AZN279)

Flat 01 28/F Vertical Square, 28 Heung Yip Road,
Wong Chuk Hang, Hong Kong

香港黃竹坑香葉道28號嘉尚滙28樓01室

Tel 電話 : (852) 3575-3988 Fax 傳真 : (852) 2152-0933

Website 網址: www.dlglobalsecurities.com

股票提取

PHYSICAL SCRIP WITHDRAWAL

客戶名稱 Client Name: _____ Account No. 戶口號碼: _____

本人/吾等特此通知 貴公司, 請從以上戶口提取以下股票, 並從戶口即時扣除所需提貨費用

Please withdraw the following shares from my/our account. For the withdrawal charges, please debit my/our account.

股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	數量 Quantity	過戶紙張數 No. of Transfer Deed	CCASS輸入編號/提貨編號 CCASS LOG WTDL Order No./ WTDL Order No..	提貨費(港幣\$) Fee (HK\$)
			_____ X _____ 股票Shares		
			_____ X _____ 股票Shares		
			_____ X _____ 股票Shares		
			_____ X _____ 股票Shares		
Stock Withdrawal Fee 股票提取費用: \$8 per lot minimum charges of 最低收費 HK\$30。					總數(港幣\$) Total Withdrawal Fee:

➢ 為保障本人/吾等之權益, 本人/吾等授權貴公司將未能在6個交易日內領取之股票重新存入中央結算。本人/吾等同意支付因存入該股票及日後該股票再從中央結算取之有關所有用。

In order to protect my/our interests, I/we, hereby, instruct DL Securities to deposit the above physical shares into CCASS Depository if I/we cannot collect it within 6 trading days from the date of the shares released from CCASS Depository. I/we also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us for re-withdrawal subsequently.

➢ 本公司概不保證客戶之分拆申請可獲全數接納, 獲接納之申請可能為多張不同面額之股票。

The request of splitting securities into customized quantities is not guaranteed

➢ 客戶須前往過戶處, 以本身名義登記已提取之股票, 以收取股息或權益。

To receive entitlements such as dividends or bonus issues, you must go to the designated registrar and re-register the securities in your own name(s)

➢ 如須代客戶追收股息或權益, 本公司按每股票每期收取港幣\$100, 最低收費每股票港幣\$400。

Additional charges are required if you wish to pursue any unclaimed dividends or bonus issues. The handling fee of each stock is HK\$100 per period.

The minimum charge per stock is HK\$400.

➢ 如有查詢, 客戶可聯絡有關之股份登記處

For any enquiries, you may contact the designated registrar.

本人/吾等將 親身前往 / 授權第三者代為# 領取以上股票
I/We will come / authorize a representative to collect the above securities.



客戶簽署 Client's Signature(s)

日期 Date: _____ / _____ / _____

請刪去不適用者。 # Please delete as appropriate

本人/吾等確認已收妥 貴公司交付上述股票。

I/We hereby confirm receipt of the above securities being delivered to me/us by your company.

第三者代領股票證書授權書

Third Person Collecting Securities Authorization Form

➢ 如閣下需授權第三者代為領取股票, 請填妥此欄。閣下須就此授權承擔一切風險及損失。

If you authorize a third person to collect the securities, please fill in the following information. You must bear all risks and losses in respect of this authorization

➢ 如閣下以傳真或電話形式遞交申請, 本公司會致電閣下確認指示。

If you do not submit the application form in person, our company will call you to confirm the request.

➢ 領取股票時必須提供戶口持有人之身份證明文件副本。

Copy of identification document of the account holder must be provided when collecting the securities

本人/吾等現授權以下人士代表本人/吾等領取上述股票。

I/We authorize the person below to collect my/our securities above in person.

獲授權人姓名 Name of Authorized Person: _____

獲授權人身份證明文件號碼 ID No. of Authorized Person: _____

客戶/授權人簽署 Client / Authorized Person Signature

取貨日期 Date of Collection

For Office Use Only 只供本公司專用

Verified Signature By:	Checked By:	Approved By:	Inputted By (CCASS):	Approved By (CCASS):
Date:	Date:	Date:	Date:	Date: